

中国天主教指南 2014

Guide To The Catholic Church in China



	新书有哪些新内容？	What is new in Guide 2014 ?
1	精简： 全书共 658 页，只比前版多出约 40 页。	Concise. Total 658 pages, about 40 pages more than the previous book.
2	轻巧方便携带： 新书净重约 490 克，只比前版多约 30 克。新书的大小和旧指南没有两样。	Handy and lightweight. Net weight is about 560g, approximately 30g more than previous book. Its size is identical to Guide 2008.
3	内容更丰富： 新书尽可能列出了每个教区神父名单，也增加各地朝圣地的资料。	More data. The book shows complete priest list of each diocese in Mainland (to best knowledge), and more pilgrimage centers.
4	更多相片及地图： 新指南提供超过 100 张圣堂及相关照片和地图供读者参阅。	More pictures and maps. The new Guide provides more than 100 church/related photos and location maps.
5	更多移动电话及网站： 中国大陆各地发展迅速，移动电话的使用已逐渐取代座机电话。各地教区也纷纷设立各自的网站。	More mobile phones and websites. While Mainland is advancing, usage of mobile phone is slowly replacing the line phone. Many new diocesan websites have been established.